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Høringssvar vedr. tildelingsmodeller

Dette høringssvar er fra SFO Myretuen, skolefritidsordning ved Suldrup Skole og udarbejdet
af Trio.

Vi føler os foranlediget til at lave et seperat høringssvar på den del af tildelingsmodellen, der
angår indskolingsmodellen og dermed SFO’ernes økonomi.

I forslaget står:
Den største ændring er, at der ikke tildeles økonomi til en indskolingsmodel, men at disse
penge i stedet er lagt ind som økonomi til inklusionsindsatser.
Vi frygter, at SFO’erne generelt kan blive pressede på midler til gode ansættelser.
Vi mener, at det faglige niveau er højt i SFO’erne i Rebild Kommune og at det vægtes at
ansætte uddannet personale. Med manglende overførsel fra skole til SFO, begrænses
lønmidlerne i SFO’erne, og det vil kunne betyde stillinger, der ikke er attraktive pga lavt
timetal, samt ansættelse af mange uuddannede.
Det høje faglige niveau i SFO’erne skyldes især, at den enkelte pædagogs involvering og
kompetencer bliver brugt i skoledelen, samt at pædagogen har indsigt i det enkelte barns
forskellige dele af dagen. Hvis SFO-stillinger begrænses til SFO-timer, kommer denne del til
at mangle, og sammenhængen reduceres for børnene.

Så uanset hvilken model I vil pege på ønsker vi som pædagoger at vores faglighed
prioriteres højt i skoledelen og vi kan tage de gode erfaringer med fra samarbejdet mellem
lærere og pædagoger.
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